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Besvarelse af spørgsmål 4 vedr. aktstykke 247 stillet af Torsten 

Schack Pedersen (V)  
 
Spørgsmål: 
Vil ministeren redegøre for, hvorfor regeringen ikke ønskede en såkaldt 
vouchermodel som eksempelvis er set indført i andre lande som en del af 
deres ‘corona-kulturhjælpepakker’ og hvor pengene i stedet følger den 
enkelte kultur forbruger og dermed skaber incitament til at tiltrække flere 
besøgende, og ikke er bundet til institutionerne som sådan og fastlagt på 
et 2019 niveau? 
 
Svar: 
Kulturministeriet oplyser, at det er administrativt tungere at implementere 
en voucher-model, hvilket vil betyde, at ordningen ikke kan implemente-
res hurtigt og dermed komme danskerne til gavn i sommeren 2020.   
 
 
Med venlig hilsen 
 
 
 
Simon Kollerup 
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